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The problematic of biological revolution applications
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Abstract :
The present Century is witnessing a great and fast development in the field of biology, where it
was called the century of biology, because of the emergence of a biological revolution aimed at
understanding the nature of life, revealing controlling and modifying the secrets of genetic code.
But this revolution has had a negative impact on human life. This paper aims to uncover the
negative effects of biological revolution on human nature, human dignity, etc. The eradication
biodiversity has caused disruptions in society, with its relationships and bonds being torn apart by
the same people in everything.Used in that analytical approach.
Keywords: biological revolution; genetic engineering; reproduction; human nature; human

dignity.

Résumeé :

Le siecle actuel est témoin d’un développement majeur et rapide dans le domaine de la biologie,
ou il a été appel¢ le siecle de la biologie. En raison de I’émergence d’une révolution biologique
visant & comprendre la nature de la vie, révélant, contrélant et modifiant les secrets du code
génétique. Cependant, cette révolution a eu des effets négatifs sur la vie humaine, et cet article vise
a révéler les effets négatifs de la révolution biologique sur la nature humaine, la dignité humaine
et d’autres. Outre les influences qui ont affecté la société en tant qu’entité de millions de personnes,
en supprimant les fondements de la différence et de la diversité, I’élimination de la biodiversité a
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provoqué des perturbations dans la société en déchirant ses relations et ses liens en raison de la
similitude de ses membres en tout. utilisé dans cette approche analytique.

Mots clés : Révolution biologique; Génie génétique; Reproduction; Nature humaine; Dignité
humaine
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